
 
 
 

 

 

Interpellation ställd till Samhällsutvecklingsnämndens ordförande Mikael Rye-Danielsen 

 

När blir gatuunderhåll en prioritet? 

Tryggt och trivsamt är styrets paroll för sin politik. Tyvärr verkar det inte omfatta gatuunderhållet. 

Gatorna i Knivsta är idag bristfälligt underhållna. Skador i gatubeläggningen, trasiga kantstenar 
och olika påbörjade men inte avslutade åtgärder är tyvärr en vanlig syn. 

Påbörjade arbeten har inte färdigställts, under tiden startas i stället nya projekt. Ju längre tiden 
går, desto sämre blir skicket på körbanor, cykelbanor och trottoarer. Risken att någon 
gångtrafikant eller cyklist skadar sig ökar och det är definitivt varken tryggt eller trivsamt. 

När kommer bristerna på Centralvägen, Särstavägen och Forsbyvägen att åtgärdas ? 
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